《单词百科:stilbestrol是什么意思?stilbestrol怎么发音?stilbestrol的解释和用法》

英语单词stilbestrol是什么意思?stilbestrol怎么读?stilbestrol怎么发音?美加网为您整理了stilbestrol的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



stilbestrol怎么读

stilbestrol的读音:[st l'bestr l]

stilbestrol的意思

1、n.乙烯雌酚;

stilbestrol的相关词组

1、diethyl stilbestrol 乙芪酚;

stilbestrol的近义词

- 1、DES abbr.Data Encryption Standard数据加密标准;Data Encryption Standard,数据加密标准;
- 2、diethylstilbestrol 己烯雌酚;
- 3、stilboestrol n. 己烯雌酚;

stilbestrol的双语例句

1. The induced labor was observed by cervical dilating stick, rivanol and stilbestrol in 90 healthy gravidas for 10~ 14 weeks.

利用宫颈扩棒、利凡诺、己烯雌酚对90名孕10~14周健康妇女(随机分3组)进行引产观察。

2. The complementary effect of stilbestrol and methylthiouracil on the fattening of cockerels

己雌酚与甲基硫氧嘧啶对家禽肥育的互补效应

3. Methods: 60 patients with puberty dysfunctional uterine bleeding were divided into two groups: 30 patients treated by marvelon, 30 patients treated by stilbestrol.

方法对60例青春期功血住院患者,随机分组,30例使用妈富隆、30例使用求偶素止血治疗,比较两组患者的止血效果、副反应。

4. This paper reports the effect of fluccinolone acetonide, cholesterol and stilbestrol against the trichophyton rubrum growth in vitro.

本文报告醋酸肤轻松、胆固醇和乙底酚对试管内霉菌生长的影响。

5. Conclusion Fufuchun has a similar efficacy rate with stilbestrol in the patients with PMO, but the side-effects of fufuchun are noted less than those of stilbestrol.

结论:两组药物治疗PMO的疗效相似,但妇复春的副作用小于乙烯雌酚。

6. Female features were retained in 19 cases and male features in 2.Of them 15 cases were followed up for 3 to 8 years. Of the 15 cases 14 were treated by hormone replacement (oral stilbestrol) with obvious improvement of secondary sexual character.

15例随诊3~8年,14例维持女性性别者术后口服雌激素替代治疗,第二性征明显改善,11例青春前期身体发育正常,术后外生殖器外观满意、感觉良好;

以上是美加网为您整理的stilbestrol怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于stilbestrol

的用法、stilbestrol的释义、

stilbestrol的相关详情请点击: https://dict.tjqzz.com/stilbestrol

